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ACTA DE LA SESSIÓ NÚM. 01/2011 ORDINÀRIA DEL PLE DE 
L’AJUNTAMENT DE 10 DE GENER DE 2011 
  
Identificació de la sessió: 
Núm. 01/2011  
Sessió: ordinària 
Data: 10 de gener de 2011  
Horari:  11.30 a 13.00 hores 
Lloc: Sala de sessions de l’Ajuntament de Manacor 
  
Assistents 
 
President 
Antoni Pastor Cabrer 
 
Regidors 
Pel grup municipal del PP 

1. Mesquida Ferrando, Antoni  
2. Febrer Gelabert, Isabel  
3. Vecina Castillo, Andrés 
4. Rosselló Cerdà, Pedro  
5. Sureda Fons, Antonio  
6. Bosch Lliteras, Llorenç  
7. Riera Mascaró, Catalina 
8. Bover Sansó, Maria  
9. Nicolau Girart, Rafel 

Pel grup municipal ALM-UM 
1. Julve Caldentey, Catalina 
2. García Boza, Salustiano  
3. Mateu Capllonch, Francisco 

Pel grup municipal AIPC 
1. Gomila Capó, Joan  
2. Amer Artigues, Bernat  

Pel grup municipal PSM-Esquerra-Verds 
1. Gaià Riera, Sebastià 
2. Llodrà Gayà, Joan  
3. Oliver Gomila, Miquel 

Pel Grup Municipal Socialista 
1. Roman Quetglas, Rosa Júlia  
2. Castellano Gallardo, José Miquel  
3. Fernández Rubí, Amanda 

 
Secretari general 
Antoni Benlloch Ramada 
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El Sr. Miquel Oliver recorda que aquesta setmana passada ha estat molt trista per la 
pèrdua d’una persona jove que ha tingut un gran seguiment en el seu condol. 
 
El batle proposa donar el condol a la família del jugador de volei Sr. Antoni Mesquida 
Pomar. 
 
 
Ordre del dia, desenvolupament de la reunió i acords: 
 
1. Precs i preguntes. 
2. Moció del Grup Municipal ALM-UM per a l’homologació i equipament de les pistes 
d’atletisme de Manacor. 
3. Moció del Grup Municipal PSM-Esquerra-Verds per una Escola d’Estiu pública. 
 
Mocions d’urgència  
Primera: Dictamen de la Comissió Informativa de Cultura sobre la declaració dels 
Cossiers de Manacor bé d’interès cultural. 
Segona: Dictamen de la Comissió Informativa de Cultura sobre denominació d’edificis 
municipals (CEIP Molí d’en Xema i Auditori de Manacor). 
Tercera: Moció del Grup Municipal Socialista de suport al sistema de dipòsit, devolució 
i retorn d’envasos. 
 
 
El president obri la sessió i es procedeix a tractar els punts de l’ordre del dia. 
 
 
1. Precs i preguntes 
 
La Sra. Roman Quetglas demana que es contesti una pregunta que formulà el passat 
plenari sobre l’assemblea de batles i batlesses. 
 
El Sr. Bosch Lliteras explica que l’Assemblea de batles i batlesses es va celebrar a 
Lloseta i hi assistiren aproximadament cinquanta municipis en la qual es va designar a 
un nou vicepresident, el batle de Consell; i i, per altra banda, el conseller de Cooperació 
Local donà compte de la situació i dels criteris del Pla d’Obres i Serveis i proposava 
mantenir els criteris problacionals a l’hora de distribuir els recursos del Pla d’Obres i 
Serveis i crear una altra línia per als municipis de menys de 20.000 habitants. Destaca 
que s’exposà en la reunió el gran problema dels municipis que tenen diversos nuclis de 
població la qual cosa implica moltes vegades triplicar els serveis. Assenyala que en la 
reunió també es feu menció a la modernització de la gestió del POS mitjançant la seva 
gestió electrònica i finalment, entre altres qüestions que es tractà el problema del canvi 
climàtic, l’aplicació de la Llei de dependència i la formulació d’una declaració 
institucional sobre el comerç just. 
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El Sr. Gaià Riera recorda que en el passat plenari no es va contestar una pregunta 
relativa a quan s’inaugurarà l’Auditori. 
 
El Sr. Amer Artigues respon que les obres previstes en el projecte de l’Auditori estan 
acabades i que encara manca equipar-lo amb el mobiliari necessari. 
 
El batle recalca que les obres encara no estan recepcionades perquè l’empresa 
constructora encara no ha executat totes les millores ofertades en la seva proposició 
econòmica. 
 
El Sr. Gaià Riera replica que segons té entès l’equipament del mobiliari ascendeix a una 
quantia de 600.000 euros i per això demana com es farà. 
 
El batle contesta que s’està negociant amb la Conselleria de Turisme per obtenir una 
subvenció per l’equipament de l’Auditori i que en principi hi ha una bona predisposició 
dels responsables de Turisme. 
 
PREGUNTES ESCRITES 
 
* Preguntes presentades pel Grup Municipal Socialista el 10 de desembre de 2010, núm. 
de registre d’entrada 18.377 

“1. Quan té previst l’equip de govern aprovar els Pressupostos 2011? 
2. Quina publicitat o difusió s’ha fet del procediment de sol·licitud d’inclusió al 
cens entre la població immigrant amb dret a vot a les properes eleccions 
municipals? 
3. Quines millores s’han realitzat o es tenen previstes, i en quins terminis, al 
carrer de St. Jeroni de Manacor?” 

 
1a Pregunta: La formula el Sr. Castellano Gallardo. 
 
El Sr. Bosch Lliteras contesta que a data d’avui tots els organismes autònoms de 
l’Ajuntament tenen aprovats els seus projectes de pressupostos i la Mesa Negociadora 
ha informat la plantilla de personal i que, per tant, l’aprovació dels pressupostos es 
tractarà en el proper plenari. 
 
2a Pregunta: La realitza la Sa. Roman Quetglas 
 
El Sr. Bosch Lliteras recorda a la Sra. Roman que tota la gestió del cens electoral 
correspon a l’Estat i l’Ajuntament el que fa és col·laborar i, per altra banda, a finals del 
mes de desembre es varen publicar uns anuncis per incentivar la inscripció dels 
estrangers amb dret a vot en les eleccions locals. Destaca que encara s’estan ultimant 
diversos tractats internacionals que permetran la participació en les eleccions de 
residents de nacionalitats estrangeres. 
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La Sra. Roman Quetglas estima que si no s’hagués formulat la pregunta l’Ajuntament 
no hauria publicat els anuncis corresponents i per altra banda qüestiona que la 
informació proporcionada als estrangers no ha estat suficient. 
 
El Sr. Bosch Lliteras agraeix l’esperit de col·laboració de la Sra. Roman però li recorda 
que el que marca totes les pautes sobre el cens electoral és l’Estat. 
 
3a Pregunta: L’efectua Sra. Fernández Rubí. 
 
El Sr. Sureda Fons assenyala que el carrer Sant Jeroni ubicat al barri de Fartàritx ha 
quedat sense adoquinar al igual que altres carrers per manca de pressupost però que de 
totes formes s’està estudiant convertir aquestes zones com de preferència peatonal, 
proposta que s’estudiarà en una comissió informativa. 
 
* Preguntes presentades pel Grup Municipal PSM-Esquerra-Verds el 5 de gener de 
2011. núm. RGE 204. 

“1. Quantes denúncies s’han posat els anys 2008, 2009 i 2010 a la zona blava 
d’aparcaments i quantes s’han cobrat? 
2. Quines passes s’han fet, durant aquest mandat, per tal d’avançar cap a la 
recepció de Cales de Mallorca? 
3. Per què encara no s’ha convocat el concurs del servei d’aigua de Manacor 
quan la concessió acaba en pocs mesos.  Li costarà doblers al municipi la 
liquidació de la concessió?” 

 
1a Pregunta:  La formula el Sr. Llodrà Gayà 
 
El Sr. Rosselló Cerdà detalla les xifres següents amb relació a les multes d’hora: l’any 
2008: 22.420 denuncies, pagades per anul·lació 4.800, en via voluntària 2.119; l’any 
2009 denuncies efectuades: 21.500, pagades per anul·lació 5.400, pagades via voluntària 
1.063; i l’any 2010: denuncies efectuades 23.300, pagades per anul·lació 6.013 i en via 
voluntària 1.035. Assenyala que la resta de denuncies no ingressades estan en via 
executiva si bé hi ha moltes denuncies que s’anul·len posteriorment per tractar-se de 
conductors amb vehicles de lloguer. 
 
El Sr. Llodrà Gayà dona les gràcies per les dades proporcionades, però que com a 
conseqüència que pràcticament un 70 % de les multes van per via executiva demana a 
l’equip de govern que reflexioni abans d’ampliar la zona blava. 
 
2a. Pregunta: L’exposa el Sr. Oliver Gomila. 
 
El Sr. Sureda Fons respon que la recepció és molt complexa des del punt de vista jurídic 
i, de fet, hi ha un advocat que es va designar per tramitar tot l’expedient. Recalca que 
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s’ha fet molta de feina però que encara queden dues petites zones per escripturar-les a 
nom de l’Ajuntament. 
 
El Sr. Amer Artigues apunta que especialment està resultant problemàtica la cessió 
d’uns terrenys que estan ocupats per una piscina d’un hotel i que l’Ajuntament està 
negociant sobre aquest assumpte. 
 
El Sr. Oliver Gomila fa esment que l’any 2006 quan el Ple acordà la recepció de la 
urbanització de Cales de Mallorca es va abstendre perquè no tenia clar l’assumpte i, de 
fet, ja duen cinc anys des de l’acord plenari i encara no s’ha aconseguit la recepció de la 
urbanització. 
 
El batle indica que la recepció de la urbanització interessa a tots els veïnats però algun 
dels veïnats han plantejat algun problema i, en tot cas, s’ha de cercar una solució de 
consens. 
 
3a Pregunta: La formula el Sr. Gaià Riera. 
 
El Sr. Rosselló Cerdà declara que la licitació del contracte d’abastiment d’aigua de 
Manacor és complex i afecta a tots els ciutadans. Per la qual cosa es va encarregar un 
estudi de les fuites d’aigua i un altre informe sobre la situació actual de la concessió 
administrativa. Destaca que la concessió de les aigües ha de comptar amb el màxim 
consens i que no es pot improvisar. 
 
El Sr. Gaià Riera manifesta que, segons té entès, l’empresa concessionària reclama a 
l’Ajuntament una indemnització de entre 4 i 6 milions d’euros i que l’Ajuntament des 
de fa molts d’anys coneixia que el 6 de març de 2011 finalitza la concessió i hauria 
d’haver previst les bases per la licitació. 
 
El Sr. Rosselló Cerdà insisteix que les coses s’han de fer ben fetes i que la reclamació 
presentada per la concessionària encara no està resolta en necessitar conèixer realment 
les infraestructures realment executades. 
 
PREGUNTES ORALS  
 
El Sr. Oliver Gomila pregunta en quina situació es troba la recollida d’animals 
domèstics abandonats després del darrer anunci de l’Ajuntament de Palma que haurien 
de responsabilitzar-se els ajuntaments. 
 
El batle indica que els contestarà en el proper plenari. 
 
El Sr. Oliver Gomila pregunta per què els dimonis de Sant Antoni no es podran 
traslladar a son Macià i no entén les raons per les quals l’Ajuntament no vol 
subvencionar l’autobús.  
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El batle, vist que la pregunta és urgent, requereix al Sr. Sureda Sureda que contesti. 
 
El Sr. Sureda Fons respon que el preu de l’autobús per traslladar els dimonis a son 
Macià era de 1.200 euros, despesa que considera excessiva i, a més a més, recorda que 
Son Macià ja disposa dels seus dimonis propis. 
 
El Sr. Oliver Gomila replica que el que hauria de fer son Macià és reclamar la 
independència i lamenta l’actuació municipal de no subvencionar aquest acte tan 
important. 
 
La Sra. Roman Quetglas pregunta per què s’ha suprimit la possibilitat de presentar 
interpel·lacions. 
 
El secretari, a requeriment de la batlia, contesta que ja fa uns mesos que el punt de 
l’ordre del dia només es refereix i precs i preguntes ja que la referència a les 
interpel·lacions no tenia molt de sentit perquè mai se n’havien presentades. Assenyala 
que la interpel·lació està prevista en el reglament del Parlament de les Illes Balears i que 
com a resultat pot donar la possibilitat de presentar una moció. Considera que en cap cas 
es retallen els drets dels regidors de l’Ajuntament perquè sempre hi ha la possibilitat de 
presentar preguntes, precs i mocions. 
 
El Sr. Gaià Riera dóna l’enhorabona a l’equip de Govern per haver posat indicadors en 
els carrers sobre diversos elements històrics que estan soterrats i que es varen treure a la 
llum com a conseqüència de diverses obres en el centre històric de Manacor. 
 
2. Moció del Grup Municipal ALM-UM per a l’homologa ció i equipament de les 
pistes d’atletisme de Manacor 
 
Moció d’urgència per a la homologació i equipament de les pistes d’atletisme de 
Manacor. 

 
“El Club Atletisme Manacor és una entitat de gran arrelament social, amb 120 
atletes federats i més de 200 que practiquen aquest esport.  De fet, és el més 
nombrós de tots els clubs d’atletisme de Balears.  Actualment no poden realitzar 
competicions a les pistes de la torre dels Enagistes per manca de l’aparell tècnic, 
conegut amb el nom de foto finish que enregistre els temps de les curses en les 
proves homologades.  Aquesta inversió, que no superaria els 40.000 euros, ha 
esta reclamada pel club i per al nostre grup municipal en diverses ocasions. 
 
Paral·lelament, existeix un projecte de construcció d’un magatzem i un gimnàs 
per la formació física dels atletes del qual n’estan assabentats l’Ajuntament de 
Manacor i la delegació d’Esports del Govern.  El nostre grup vol recordar que la 
conselleria d’Esports va deixar compromès en el mes de febrer de 2010 una 
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partida de 2 milions d’euros per despeses vàries, entre les quals hi havia aquest 
projecte de gimnàs i magatzem de les pistes d’atletisme de Manacor. 
 
Per tot aquests motius, el grup municipal presenta aquesta moció a l’Ajuntament 
perquè el consistori assumeixi amb urgència la realització de les obres de 
construcció de la caseta d’homologació de les curses, i alhora demanar al 
Govern que assumeixi els compromisos assumits per l’anterior equip polític amb 
la construcció del gimnàs i el magatzem de la pista. 
 
ALM-UM creu que Manacor ha de defensar amb fermesa els seus esportistes i 
que com a capital de comarca, no s’ha de permetre que Manacor perdi la 
oportunitat de fer competicions homologades obligant als esportistes a 
desplaçar-se a Palma, tot just per no instal·lar una caseta d’enregistrament de les 
curses.  Per tots aquests motius, 
 
El Ple de l’Ajuntament de Manacor ACORDA: 
 
1. Habilitar la reserva de crèdit corresponent dels pressupostos municipals de 
2011 a la partida d’inversions del Patronat Municipal d’Esports per construir la 
caseta de foto finish a la pista d’atletisme de Manacor. 
 
2.Instar a la Delegació d’Esports del Govern de les Illes, a executar els 
compromisos adquirits al febrer de 2010, de destinar de la partida de despeses, la 
quantitat necessària per construir el gimnàs i magatzem de la pista d’atletisme. 
 
Manacor, 13 de desembre de 2010.  Catalina Julve Caldentey”. 

 
La Sra. Julve explica que aquesta qüestió s’ha estudiat en el Patronat Municipal 
d’Esports i per aquest motiu retira la moció. 
 
 
3. Moció del Grup Municipal PSM-Esquerra-Verds per una Escola d’Estiu pública. 
 
Moció del Grup Municipal PSM-Esquerra-Verds presentada el 23 de desembre de 2010, 
amb el número 18972 del RGE per una Escola d’Estiu pública. 

 
“Durant molts d’anys l’Escola d’Estiu de Manacor va ser organitzada pels 
Serveis Educatius de l’Ajuntament de Manacor i era la casa mateixa qui 
programava les activitats, contractava els monitors i, juntament amb les 
direccions també contractades, dirigia l’Escola.  Aquest és un model que ha estat 
exitós al llarg de quinze anys, reconegut per alumnat i monitors i que es va 
mantenir fins el 2009. 
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L’any passat l’equip de govern va decidir canviar el model i treure a concurs la 
gestió de l’Escola d’Estiu de Manacor de 2010 i per tant la privatitzava al millor 
postor.  Més enllà de consideracions ideològiques sobre la conveniència de 
l’ensenyament públic en què segurament el Ple de l‘Ajuntament no arribarà a un 
consens, a un nivell pràctic la mala valoració de la gestió privada de l’Escola 
genera molts més consens.  No es tracta de relatar aquí totes les mancances de 
l‘Escola 2010, però sí prendre mesures per assumir que l‘experiència no ha estat 
positiva i perquè el 2011 els infants del nucli de Mancor tenguin una Escola 
d’Estiu com sempre havien tengut. 
 
És per això que amb temps a voler, el Grup Municipal PSM-Esquerra-Verds 
proposa al Ple de l’Ajuntament de Manacor que adopti el següent acord: 
 
L’Escola d’Estiu de Manacor 2011 serà organitzada pels Serveis Educatius de 
l’Ajuntament en la línia de com s’havia fet cada any amb l’excepció de la gestió 
privada de 2010. 
 
Joan Llodrà Gayà. PSM-Esquera-Verds. Manacor, 23 de desembre de 2010”. 

 
El Sr. Llodrà Gayà dona compte de la moció. 
 
La Sra. Fernández Rubí dóna el seu suport a la moció presentada. 
 
La Sra. Julve Caldentey també està d’acord amb la moció del grup municipal PSM-
Esquerra-Verds excepte si la delegada aporta suficients arguments en contra. 
 
La Sra. Riera Mascaró puntualitza que la moció és confosa en partir d’uns pressupostos 
erronis ja que l’escola d’estiu de Manacor no només és l’escola del parc municipal sinó 
també comprèn la de s’Illot, la de Porto Cristo i la de Sa Torre.  Destaca que fins l’any 
passat l’escola d’estiu de Manacor proporcionava una oferta de 650 places de les quals 
només es gestionaven directament 210 en el parc municipal. Assenyala que provocava 
disfuncions organitzatives mantenir dues formes de gestió de l’escola d’estiu i, per tant, 
es va optar l’any passat per unificar la gestió de forma indirecta i així optimitzar 
recursos. Entén que la gestió ha estat correcte i així es dedueix de les enquestes que 
s’han fet als pares i mares dels usuaris i usuàries del servei. 
 
El Sr. Llodrà Gayà agraeix el suport del Grup Municipal Socialista i d’ALM-UM i 
reitera que la proposta és bona i que s’han de mantenir les 210 places de l’escola d’estiu 
del parc municipal de Manacor de forma directe. Demana a l’equip de Govern que no 
suprimeixi de la plantilla de 2010 les places de monitors per evitar posar en dificultats al 
nou equip de Govern que resulti de les eleccions si estima necessari torna a gestionar 
directament el servei. Insisteix que l’experiència d’aquesta gestió indirecta de l’escola 
d’estiu del parc ha estat negativa i s’hauria de tornar a l’anterior sistema. 
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La Sra. Julve Caldentey a la vista de les exposicions del grup municipals PSM-
Esquerra-Verds i de la delegada d’Educació s’abstindrà en considerar que les dues 
posicions són bastant coherents. 
 
La Sra. Riera Mascaró insisteix que la gestió indirecta de l’escola d’estiu ha estat 
positiva indicant que les úniques queixes que s’han presentat han estat degudes a la 
reducció dels dies d’utilització de la piscina i de l’acampada. A més a més els monitors 
han estat molt ben valorats en les enquestes que es varen repartir als pares i mares. 
Reconeix que hi ha aspectes del servei que s’han de millorar i en aquesta direcció 
actuarà l’equip de Govern. 
 
El Sr. Llodrà Gayà creu que un monitor que ara cobra 5 euros l’hora i abans 10 euros no 
pot estar de la mateixa manera motivat i que la diferència del cost se la queda l’empresa 
adjudicatària. Insisteix que no s’hauria de suprimir de la plantilla les places de monitor. 
 
Sotmesa a votació, resulten sis vots a favor (PSM-Esquerra-Verds i Grup Municipal 
Socialista), dotze vots en contra (PP, AIPC) i tres abstencions (ALM-UM), per la qual 
el Ple de l’Ajuntament acorda: 
 
Rebutjar la moció del Grup Municipal PSM-Esquerra-Verds presentada el 23 de 
desembre de 2010, amb el número 18972 del RGE per una Escola d’Estiu pública. 
 
 
Mocions d’urgència  
 
Primera moció urgent: Dictamen de la Comissió Informativa de Cultura sobre la 
declaració dels Cossiers de Manacor bé d’interès cultural. 
 
La Sra. Riera Mascaró exposa la urgència. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per  unanimitat declarar la urgència de l’assumpte. 
 
Dictamen de la Comissió Informativa de Cultura: 

“El Parlament de les Illes Balears l’any 2002 va aprovar la Llei 1/2002 de 19 de 
març, que segons el previst a l’article 27.2 de l’Estatut d’Autonomia es va 
promulgar en el període legal. Tal llei és la denominada “De cultura popular i 
tradicional de les Illes Balears”. 
 
En l’exposició de motius, es reflecteix que la cultura popular tradicional, a través 
de les múltiples i molt diverses manifestacions que té, és considerada arreu del 
món com un dels elements que configuren i que defineixen la personalitat 
col·lectiva dels pobles.  Així, una part substancial de la identitat dels pobles 
s’expressa en manifestacions com la literatura oral, els balls, la música, les 
festes, els costums, els oficis artesans, l’arquitectura tradicional i tants d’altres. 
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De la mateixa manera també creà els Consells Assessors de Cultura Tradicional i 
Popular. Constituït el de Mallorca, es marcà com a primer objectiu el 
reconeixement, la protecció i l’ajut a determinades formes de cultura tradicional 
declarant-les com a Bé d’Interès Cultural (BIC). 
 
Des de fa un temps el Consell Assessor ha iniciat la tasca de declarar BIC en 
primer lloc les festes de Mallorca que continguin mostres de balls de figures, 
començant per aquelles que mantenen de forma secular els balls dels Cossiers. 
 
Manacor compta amb els elements necessaris per assolir tal declaració. La dansa 
dels Cossiers és una de les cinc danses rituals amb què compta, actualment, el 
poble de Manacor. Se n'ha conservat documentació escrita des del segle XVII 
fins a mitjan segle XX, data en què, després d'anys de trontolls i malviures, 
deixaren de ballar. El maig de 1981 es pogueren recuperar. Des de 1990 l'Escola 
Municipal de Mallorquí n'és la responsable, custodia els vestits, organitza els 
assajos i ofereix als escolars del municipi la possibilitat d’aprendre aquesta 
dansa. L’any 2006 es va recuperar la figura del dimoni. Actualment, dansen el 
dia del Pregó de les Fires i Festes de Primavera (darrer divendres de maig) i el 
dia de la festa del Sant Crist (dia de la cinquagesma). Executen cinc ballets 
diferents tot fent el seu recorregut pels carrers de Manacor: es peuet, la 
balanguera (versió llarga), la balanguera (versió curta), es broquers (únic ball de 
bastons a Mallorca) i sa processó (ball d'acompanyament, interpretat també amb 
les xeremies). Després dels balls, els dansaires reparteixen un brotet de romaní, 
com a símbol de festa i de primavera. 
 
Tot això ha fet que el poble de Manacor identifiqui els Cossiers i les seves 
danses amb la festa més important del nostre municipi  «Les Fires i Festes de 
Manacor» i que formin part de la nostra identitat com a poble. 
 
Per això s’eleva al Ple de l’Ajuntament de Manacor el següent: 
 
ACORD: 
 
Demanar al Consell de Mallorca la declaració dels Cossiers de Manacor Bé 
d’Interès Cultural amb tots els avantatges que aquest fet comporta com són 
preservar-ne la personalitat, la identitat i la puresa o la seva difusió i 
coneixement, així com la possibilitat de rebre ajuts econòmics per al seu 
manteniment”. 

 
La Sra. Riera Mascaró explica el dictamen. 
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La Sra. Roman Quetglas anuncia el seu vot a favor en considerar que aquest ball és una 
mostra de la cultura popular i tradicional de Manacor, si bé li sap greu que no s’hagi 
inclòs aquest punts dins dels despatx ordinari del Ple. 
 
El Sr. Gaià Riera està d’acord amb el dictamen, si bé retreu que la festa més important 
és la de Sant Antoni i no la de les Fires i Festes de Manacor que s’indica en la proposta. 
 
La Sra. Julve Caldentey també s’adhereix a favor de l’aprovació del dictamen. 
 
El Ple de l’Ajuntament  acorda per unanimitat  
 
Demanar al Consell de Mallorca la declaració dels Cossiers de Manacor Bé d’Interès 
Cultural amb tots els avantatges que aquest fer comporta, com són preservar-ne la 
personalitat, la identitat i la puresa i la seva difusió i coneixement, així com la 
possibilitat de rebre ajuts econòmics per al seu manteniment. 
 
 
Segona moció urgent: Dictamen de la Comissió Informativa de Cultura sobre 
denominació d’edificis municipals (CEIP Molí d’en Xema i Auditori de Manacor). 
 
La Sra. Riera Mascaró explica la urgència de l’assumpte, i els reunits, per unanimitat, 
acorden declarar la seva urgència. 
 
La Sra. Riera Mascaró dona compte del dictamen i manifesta que ja ha parlat amb els 
portaveus per suprimir de la proposta l’apartat b), i el motiva que la Conselleria 
d’Educació i Cultura encara no ha iniciat el procediment per designar el nom de l’IES 
de son Fangos. 
 
El Sr. Amer Artigues considera que l’Ajuntament s’hauria de pronunciar ja que, segons 
sembla, l’IBISEC denomina aquest institut Illes Balears. 
 
La Sra. Fernández Rubí està d’acord amb el dictamen i considera que seria una bona 
idea posar el nom també a les distintes sales de l’Auditori. 
 
El Sr. Llodrà Gayà manifesta que els noms dels edificis municipals s’haurien de 
designar amb el nom de persones i no topogràfics, si bé reconeix que per posar nom de 
persones als edificis s’hauria d’arribar a un consens. Per altra banda, indica que l’acta de 
la Comissió Informativa de Cultura recull que es va abstendre, quan realment va votar 
en contra del dictamen. 
 
El Sr. Mateu Capllonch està conforme amb el dictamen i pregunta si a l’Auditori hi ha 
altres sales. 
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El Sr. batle contesta que a l’Auditori, a part de la sala principal, hi ha unes altres sales 
més petites dedicades a assaigs. 
 
El Ple de  l’Ajuntament acorda per vint vots a favor (PP, AIPC, ALM-UM i Grup 
Municipal Socialista) i tres en contra (PSM-Esquerra-Verds): 
 
Nomenar els edificis que albergaran serveis educatius i culturals en el següent sentit: 

 
1. Denominar CEIP Molí d’en Xema l’actual CEIP Manacor que acull alumnes 
d’educació infantil i primària, ubicat provisionalment al passeig Ferrocarril, s/núm, i 
amb seu definitiva al carrer Son Boga, de Manacor. 

 
2. Denominar Auditori de Manacor a l’auditori construït al passeig Ferrocarril, s/núm, 
de Manacor. 
 
 
Tercera moció urgent: Moció del Grup Municipal Socialista de suport al sistema 
de dipòsit, devolució i retorn d’envasos. 
 
El Sr. Rosselló Cerdà proposa a la Sra. Fernández Rubí que exposava la urgència de 
l’assumpte que retiri la moció i es pugui tractar en una comissió informativa. 
 
La Sra. Fernández Rubí accepta no tractar la urgència de l’assumpte amb el compromís 
de l’equip de Govern que s’estudiï en una propera comissió informativa. 
 
 
El president aixeca la sessió, de la qual estenc aquesta acta, que s’estén en paper 
numerat pel Govern de les Illes Balears números 0471951 al 0471963, ambdós inclosos; 
es fa constar que queda anul·lat el número 0471962 per defectuós. 
 
 
El secretari general     El batle president 
 
 
 
Antoni Benlloch Ramada    Antoni Pastor Cabrer 
 
 
 
 
 
 


